
Z poważaniem,

Jolanta Trytko-Warczak

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji na temat ilości zarejestrowanych firm w Nysie
na dzień dzisiejszy oraz proszę o informację ile firm było zarejestrowanych w latach 2014 -
2017 (każdy rok oddzielnie.
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